



## 费斯托大中华区简介

费斯托集团（以下简称费斯托）成立于 1925 年，是自动化技术领域的全球领先厂商，也是工业技术培训的全球市场领袖。公司总部位于德国埃斯林根。费斯托集团业务遍及全球 200 个行业，为超过 30 万的客户提供领先的气动和电驱动技术及全面解决方案。Festo Didactic (培训部) 为全球超过 4 万名客户提供先进的工程培训设备及课程。2017 年费斯托集团销售额约为 31 亿欧元，在全球 260 个国家和地区有 20,100 名员工。

费斯托在中国的业务始于 1985 年。1993 年正式进入中国，成立费斯托（中国）有限公司，落户上海浦东金桥工业园区。2000 年，建立中国总部大楼，落户金桥云桥路现址。2015 年，升级成为大中华区总部。2001 年，成立亚太技术中心，位于上海金桥出口加工区（南区）。2006 年，在上海金桥出口加工区（南区）建立上海全球生产中心。2007 年，收购国内气动业知名的国有企业济南华能气动元器件公司。经过整合升级，该工厂纳入集团全球生产体系，成为费斯托中国最大的生产基地。2016-2017 年在上海、北京、深圳和成都陆续成立费斯托体验中心，为客户进行方案开发和测试提供合作平台。2017 年，费斯托向济南政府购置 43 万方土地，规划建立面向工业 4.0 的新工厂。

费斯托的产品和系统解决方案包括气缸和电缸、阀、伺服控制器、运动控制、阀岛、安装方便的连接技术、抓取和装配技术、气源处理装置、接头、真空技术、位置和质量检测、传感器和控制技术。核心产品范围的组成元件覆盖了气动和电驱动控制链的每个环节，可轻松、快捷地适用于约 80% 的应用场合。此外，Festo 还提供各类模块化系统解决方案和标准化抓取系统。

目前在大中华区设有超过 200 个销售办公室和授权经销商网点。费斯托为中国市场提供工厂自动化和过程自动化的气动和电动技术及全面解决方案，主要服务于汽车、电子和轻型装配行业，食品饮料包装、水/污水处理以及生物技术/制药等行业。目前公司在中国有约 2,000 名员工。

**费斯托（中国）有限公司**

上海市浦东新区  
云桥路 1156 号  
201 206

电话：  
+86-21-6081 5100

传真：  
+86-21-5854 0300



## **Festo Greater China Introduction**

Established in 1925, Festo, the independent family-owned company is headquartered in Germany. 300,000 customers worldwide in factory and process automation put their trust in the company's pneumatic and electric drive solutions. In addition, Festo Didactic provides state-of-the-art training solutions for industrial companies and educational institutions throughout the world. The Festo Group registered sales of €3.1 billion in the 2017 financial year and is represented worldwide at 250 locations throughout the world with a total of 20,100 employees. 8% of its annual turnover are invested in research and development.

The company now offers over 30,000 products and system solutions for pneumatic and electrical automation technology which, thanks to a large variety of modular systems, can be tailored to specific customer applications. These include pneumatic and electric drives, valves, servo controllers, motion control, valve terminals, installation-saving connection technology, handling and assembly technology, air preparation equipment, fittings, vacuum technology, sensors and control technology.

Festo started its business in China since 1985. Currently Festo has over 200 sales offices and authorized distributor outlets in Greater China. Festo Technical Centre Shanghai and Greater China Solution Engineering Centre provide customers in the region with products and solutions tailored to their applications. The global production centre in Jinan, together with Distribution Centres in Shanghai, Jinan and Guangzhou provide product supply and service to China market. Festo Experience Centres located in Shanghai, Beijing, Shenzhen and Chengdu serve as innovation lab where Festo develop smart solutions with customers side by side. Festo focuses on industries like automotive , electronic and light assemblies, food and beverage,

**费斯托（中国）有限公司**

上海市浦东新区  
云桥路 1156 号  
201 206

电话：  
+86-21-6081 5100

传真：  
+86-21-5854 0300



biotech-pharma and water/waste water plants with pneumatic and electric technologies and total solutions.

**费斯托（中国）有限公司**

上海市浦东新区  
云桥路 1156 号  
201 206

电话：  
**+86-21-6081 5100**

传真：  
**+86-21-5854 0300**